
 

 

 

 

 
 

REPUBLIKA HRVATSKA 

 ZADARSKA ŽUPANIJA 

       OPĆINA KOLAN 

    OPĆINSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-02/23-01/06 

URBROJ: 2198-33-02/01-23-3 

Kolan, 03. srpnja 2023. 

 

 

ZAPISNIK 

 

 
 S 24. (dvadesetčetvrte) sjednice Općinskog vijeća Općine Kolan održane dana 03. srpnja 2023. 

godine u općinskoj vijećnici s početkom u 08:10 sati. 

 

Sjednici su nazočili sljedeći vijećnici: 

o Ante Zubović, predsjednik Općinskog vijeća 

o Jelena Škoda Baričević, potpredsjednica Općinskog vijeća  

o Mario Baričević  
o Ivan Čemeljić  

 

Ostali prisutni: 

o Šime Gligora – Načelnik 

o Ana-Marija Gligora – Pročelnica JUO 

o Anita Meštrović – Zapisničar 

 

Nisu prisutni: 

o Josip Zubović (opravdao se) 

o Šime Šupraha (opravdao se) 

o Marin Pernjak (nije se opravdao) 

 

 

 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Zubović (u daljnjem tekstu Predsjedavajući)  pozdravlja prisutne 

vijećnike i sve nazočne, te otvara 24. sjednicu u 08:10 h. Utvrđuje da je prisutno 4 vijećnika i da postoji 

kvorum za održavanje sjednice. 

 

Predsjedavajući prelazi na verifikaciju zapisnika 23. sjednice Općinskog vijeća.  

Predsjedavajući navodi kako nedostaje dio gdje on traži od direktora Čistoće i održavanja Kolan, da mu 

dostavi listu poslovnih subjekata koji su uplatili usluge odvoza smeća od 2018. do 2022. godine.   

Mario Baričević navodi kako u zapisniku također nedostaje dio gdje on traži od direktora Čistoće i 

održavanja Kolan dostavu popisa osoba kojima se otpisalo dugovanje prema toj tvrtki u iznosu od 

102.000,00 kuna.  

Predsjedavajući navodi kako se zapisnik treba korigirati te da će onda ići na verifikaciju na sljedećoj 

sjednici. 

 

 

 

 



Predsjedavajući nadopunjuje dnevni red novom točkom te čita izmijenjeni dnevni red. 

 

1. Odluka o dodjeli nagrada i priznanja Općine Kolan za 2022. godinu 

2. Odluka o davanju suglasnosti općinskom načelniku za izdavanje obične zadužnice Ministarstvu 

regionalnog razvoja i fondova Europske unije 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje izmijenjeni dnevni red: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

 

Ad.1. Odluka o dodjeli nagrada i priznanja Općine Kolan za 2022. godinu 

 

Predsjedavajući prelazi na prvu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku, koji pozdravlja sve prisutne 

i ukratko obrazlaže točku. 

Jelena Škoda Baričević navodi kako je predložila Sportsko ribolovnu udrugu „Sipa“ za dodjelu 

zahvalnice, na što je Mario Baričević rekao da nema potrebe s obzirom da projekti u udruzi još uvijek 

nisu završeni. Jelena je navela kako su kao udruga itekako aktivni ali je Mario naveo kako prvo trebaju 

polaznici završiti školu. 

 

Kako nema daljnje rasprave, predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o dodjeli nagrada i priznanja 

Općine Kolan za 2022. godinu: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić, Mario Baričević) 

 

Prva točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad. 2. Odluka o davanju suglasnosti općinskom načelniku za izdavanje obične zadužnice 

Ministarstvu regionalnog razvoja i fondova Europske unije 

 

Predsjedavajući prelazi na drugu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže kako je 

prisustvovao svečanom uručivanju Ugovora o financiranju iz Programa razvoja otoka, Ministarstva 

regionalnog razvoja i fondova Europske unije, te kazuje kako je za potpisivanje navedenog Ugovora 

potrebno ispuniti običnu zadužnicu. Navodi kako se radi o projektu dječjeg igralištu uz dječji vrtić na 

koji je natječaj bio prijavljen projekt u iznosu od 86.000 € a dobiveno je 72.000 €, te navodi kako je 

zadovoljan dobivenim iznosom. 

 

Kako nema daljnje rasprave, predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o davanju suglasnosti 

općinskom načelniku za izdavanje obične zadužnice Ministarstvu regionalnog razvoja i fondova 

Europske unije: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Druga točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Mario Baričević navodi kako ima dva pitanja na koja bi želio dobiti odgovor, na što mu Predsjedavajući 

daje riječ. Postavlja pitanje u vezi iznajmljivanja parkirnih mjesta, postoji li mogućnost iznajmljivanja 

više parkirnih mjesta, na što dobiva odgovor da ne postoji odlukom određena količina koja se može 

uzeti u zakup samo da ne postoji fiksni zakup parkirnog mjesta. Nadalje postavlja pitanje Pročelnici u 

vezi radnog vremena komunalnih redara, hoće li raditi tijekom ljetnih mjeseci i iza 15 sati, na što dobiva 

odgovor kako su već trebali početi raditi ali da kreću s takvim načinom rada ubrzo. Također spominje 

kako je čitao u novinama članke o gradonačelniku Paga i postavljanju kioska na javnim površinama. 

Načelnik navodi kako se u Općini Kolan suglasnosti izdaju po važećim Urbanističkim planovima 

uređenja, pročelnica navodi kako je potrebno uz važenje UPU-a obavezno imati i projekt za kiosk za 

kojeg se traži suglasnost, a sve u svrhu izdavanja minimalnih tehničkih uvjeta za rad, također navodi 

kako na području Općine trenutno postoje tri izdane suglasnosti. Mario Baričević navodi kako je kod 



caffe bara Marinero postavljen još jedan štand, te naselje kreće ličiti na cigansko selo. Navodi kako bi 

svi trebali tražit suglasnost i Općinskog vijeća ali naravno sve u skladu s prostornim planom i 

urbanističkim planom uređenja, i samim time tko ne bude poštivati takve odluke, zvati inspekciju neka 

provjeravaju imaju li osobe uopće sve potrebne dokumente za postavljanje kioska ili montažnih objekata 

tj. štandova, također navodi kako bi između ostalog i zbog toga komunalni redari trebali raditi i 

popodnevnu smjenu.  

 

 

Predsjedavajući zatvara sjednicu u 8:27 h. 

  

 

Zapisničar                 Općinsko vijeće Općine Kolan 

Anita Meštrović                 Predsjednik Ante Zubović 


